
 
 

 

 
 

Ulft: 11 februari 2020 
 
Aan: college van Burgemeester en Wethouders gemeente Oude IJsselstreek 
Van: PvdA-fractie gemeente Oude IJsselstreek 
 
Betreft: Volksgezondheid, Gebruik loden leiding voor drinkwater in woningen en 
gebouwen 
 
 
Verzoek:     HET COLLEGE WORDT VERZOCHT DE VOLGENDE VRAGEN  
                   SCHRIFTELIJK TE BEANTWOORDEN.    
 
 
Geacht College, 
 
Uit een door de NOS ingesteld onderzoek over het gebruik van loden leidingen 
voor drinkwater kunnen we niet opmaken of er van de zijde van de gemeente 
Oude IJsselstreek bekend is of alle loden leidingen die het transport van 
drinkwater vanuit het verleden verzorgden, inmiddels zijn vervangen. Vandaar dan 
ook ons schrijven. 
 
De Gezondheidsraad stuurde op 6 november 2019 het advies ‘Loodinname via 
kraanwater’ naar de Minister van Infrastructuur en Waterstaat. Daarin drong de 
Raad aan op een snellere sanering van loden drinkwaterleidingen. Nog steeds zijn 
niet alle loden binnenleidingen in Nederlandse huizen vervangen. Daardoor loopt 
een groot deel van de Nederlandse bevolking gezondheidsrisico’s, stelt de 
Gezondheidsraad. 
 
Naar aanleiding van het voorstaande stellen wij Uw College de navolgende vragen: 
 
1. Is het u bekend of er in onze gemeente nog woningen of gebouwen zijn 
voorzien van loden drinkwaterleidingen? 
 
2. Zijn alle gemeentelijke gebouwen ,scholen of sportaccommodaties inmiddels vrij 
van loden drinkwater leidingen? 



 
3. Gelet op het volksgezondheids-aspect bent U reeds begonnen of overweegt het 
College op korte termijn een onderzoek in te stellen naar de actuele situatie voor 
wat betreft het gebruik van loden drinkwater leidingen in onze gemeente? 
Zo ja, op welke termijn kan daar uwerzijds duidelijkheid over te verwachten zijn? 
 
4. Bent u met ons van mening dat indien uit onderzoek is gebleken dat nog steeds 
loden drinkwaterleidingen in onze gemeente worden gebruikt, deze, waar het kan 
zo spoedig als mogelijk dienen te worden vervangen?  
 
 
Tot zover onze vragen mbt de aanwezigheid van loden leidingen en het daaraan 
gekoppelde gezondheidsaspect.  
 
Op voorhand dank ik u namens de fractie van de PvdA voor de beantwoording van 
bovenstaande vragen. 
 
 
Met vriendelijke groeten, 
 
John Haverdil 
PvdA fractie Oude IJsselstreek 
 
 
Afschrift: leden van de gemeenteraad, Wonion, lokale/regionale pers 
 
 
 


